
Zápis z jednání předsednictva Českého veslařského svazu 
IČO:48136794, se sídlem: Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 

 
č.06/2020 

 
Datum:  1. 9.2020 od 13:30 
Místo konání: loděnice ČVK Praha 
Přítomni:    D.Macháček, J. Makovička, M. Polášek, Z. Žaba, P. Hlídek (do 16:40) 
Předsedové komisí : Z. Mejstřík, T. Macas, Z. Norková M. Lorenc, M. Kurfirst, A. Herinková 
Členové komisí : K. Janáková 
Omluveni : J. Starosta,J. Lukš, P. Janák, R. Vondrák, , V. Bartoňová, P. Šveňha, S. Kouřilová 
 
Trenéři : V. Kučera 
Zápis: J. Johánek 

  Hosté :  doc. PhDr. Miroslav Petr, Ph.D., proděkan UK 
 
    
 
Úkoly:     

 
02/01/2008  Měsíční podávání zprávy o hospodaření ČVS 
Podána informace J.Johánkem.  
Termín: měsíčně 
Odpovídá :  J.Johánek 
 
06/05/2013 Zúčastňovat se jednání P-ČVS a informovat P-ČVS o dění v akademickém veslování 
Podána informace T. Macasem. T. Macas navrhuje pozvat na jednání P-ČVS zástupce FTVS UK z důvodu oživení 
vztahů.  
Termín: měsíčně 
odpovídá:  T.Macas 
 
03/06/2015 Připravit návrh systému získání evropských dotací 
Bez novinek. 
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
01/06/2015 Vytvořit pracovní skupinu, která bude řešit a reagovat na dopady novelizované vyhlášky o provozu 
na vodních cestách na veslování. Komise bude průběžně informovat P-ČVS. 
Bez novinek. 
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Poláček, T. Polanecký, J. Johánek 
 
04/01/2016  Komunikovat s ČOV ve věci veslování na programu ODM  
Žádné novinky. 
Termín: průběžně 
Odpovídá:  J. Johánek, V. Huja 
 
02/01/2020 Ověřit možnost financování regaty OlympicHopes z Visegrádských fondů u paní Janatové z MZV 
ČR. 
Vzhledem ke zrušení OlympicHopes 2020 se termín posunuje na příští rok 
Termín: úkol trvá 
Odpovídá: M. Kurfirst, V. Kučera 
 
04/01/2020 Navrhnout formát a termíny víceboje Zimního poháru pro mládež. 
Úkol trvá, Termínovka se finalizuje.  
Termín: říjen 
Odpovídá: V. Kučera 
 
01/03/2020 Navrhnout svazovou kravatu a šátek 
Prodlouženo 
Termín: říjen 
Odpovídá: členové předsednictva 
 
 
 



 
02/04/2020 Připravit návrh e-learningu pro vzdělávání trenérů 
Informoval V. Kučera – byla vytištěna učebnice. 
Termín: říjen 2020 
Odpovídá: P. Panuška 
 
03/04/2020 Připravit přehled možnosti přijetí do resortních sportovních center a projektu UNIS (VICTORIA) 
Předloženo, Z. Žaba požaduje rozpracování. Bude podrobněji popsán postup přijímání do resortních SC.  
Termín: říjen 2020 
Odpovídá: M. Perglerová 
 
01/05/2020 Připravit podklady pro VŘ na ÚT 
Splněno, VŘ proběhlo. 
Termín: 30. červen 2020 
Odpovídá: D. Macháček 
 
 
Předsednictvo ČVS schvaluje: 
 
1. Zápis z jednání P-ČVS č. 05/2020 hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
2. Přijetí SK HAMR – veslování, z. s. za dalšího člena ČVS s účinností od 1.9.2020  

 hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 

3. Nákup dvou krakorců pro svazovou loď Empacher 4- z důvodu jiného rozmístění pozic posádky W4- 
 hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 

  
4. Opravu a posílení rozvodů vody v objektu ČVS (loděnice a zázemí pro závody a trénink) v Račicích  

 hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 
  

5. Pověřuje D. Macháčka zastupováním ČVS na kongresu FISA   hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 
  

6. Pověřuje J. Johánka zastupováním ČVS na kongresu Evropské veslařské konfederace 
   hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
7. Způsob vyřazení nepotřebného a opotřebovaného majetku navrženého správcem majetku P. Blechou.  

   hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 
8.  Konání volební VH ČVS 14.11.2020 a součástí VH bude dražba nepotřebného majetku  

    hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 
9. P-ČVS neschvaluje zapůjčení osmiveslice Empacher klubu VK Slavia Praha na 107. Primátorky z důvodu 

jejího využití pro účely juniorské reprezentace. Je možno zapůjčit osmiveslici Empacher „Vojta Hvězda“, kterou je 
možno zapůjčit po návratu z MR ve Villachu(14.9.2020) 

 hlasování 4 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 
10. Pravidla pro výběr do SCM předložené ÚTM V. Kučerou 

                                                                                                         hlasování per rollam 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 
  

11. O úhradě testů nad COVID-19 všem členům výpravy na MEJ v Bělehradě po jejich návratu z MEJ 
                                                                                                          hlasování 4 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 
Informace : 
 

1. D. Macháček – o žádosti o přijetí VK HAMR – veslování, z. s. za člena ČVS 
2. Z. Žaba – o průběhu MO Labe v Litoměřicích 
3. M. Lorenc – o průběhu MO Vltava v Třeboni 
4. D. Macháček – o průběhu výběrového řízení na ředitele reprezentace, které se konalo 30.7.2020 
5. J. Johánek – o přidělení investiční dotace ve výši  7.849.500,- Kč s 20% spoluúčastí (1.962.376,80 Kč).  
6. J. Makovička – prezentace nominovaných posádek na ME U23 
7. M. Polášek – o návrhu moravských klubů na rozšíření povoleného společenství při Primátorkách z max. dvou 

na 3 kluby 
8. M. Kurfirst – o vývoji situace z jednání s těžaři, NBÚ apod.  
9. V. Kučera – o přípravě a plánovaných akcích dorostenecké reprezentace – účast na MR Villach 
10. V. Kučera – o společném VT Talent ID a SCM 



11. V. Kučera – o přípravě juniorské reprezentace  
12. V. Kučera – děkuje VK Chemička Ústí nad Labem a TJ KVS Štětí za poskytnutí zázemí při VT  
13. Z. Norková – o probíhající ergo masters regatě – informace jsou na web ČVS 
14. J. Makovička – posádky BM8+ a BW8+ budou mít na lodích sponzora na ME U23 – nahlásili to ÚT 

 
 
 
Ostatní : 
 

1. Doc. Petr seznámil s možností další spolupráce při vzdělávání trenérů. Vysvětlil současný stav a co UK 
k současnému nastavení vedlo. Svazy budou pozvány k jednání na UK. Každé dva roky bude otevírána 
specializace se zaměřením na veslování.   

2. P-ČVS prodiskutovalo výstupy z prezentace uchazečů na pozici ředitele reprezentace. O výběru rozhodne příští 
jednání P-ČVS.  

 
 
Další P-ČVS proběhne  30. 9. 2020  od 13.30 v loděnici ČVK Praha.  
Jednání užšího P-ČVS proběhne 6. 10. 2020 od 13:00 na  Strahově.  
 
Zapsal: J. Johánek      1. 9. 2020 


